
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 9/2014  

konaného dne 4. 12. 2014 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 6. Jan Tourek 

2. Vladimír Černý (předseda) 7. Josef Mach (místopředseda) 

3. Pavel Štefan 8. Petr Fiala 

4. Zdeněk Kubát 9. Karel Štefl 

5. Radovan Necid 10. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 3. Jaroslav Jirků 

2. Bohuslav Musil 4. Pavel Bárta 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Hana Matulová (ODSH) 

4. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

5. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek KSÚSV) 

6. František Kavina (výrobní náměstek KSÚSV) 

7. Rudolf Karpíšek (KSÚSV) 

8. Lenka Horáková (ředitelka KCOD Jihlava) 

9. Marie Tesařová (ředitelka ŘSD Správa Jihlava) 

10. Kateřina Šubová (tisková mluvčí ČD) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Projednání požadavků měst a obcí; 

5. Aktuální informace z Ředitelství silnic a dálnic ČR, Správa Jihlava (Ing. Marie Tesařová); 

6. Aktuální informace z Českých drah, ROC Jihlava (Ing. Lenka Horáková); 

7. Aktuální informace ze Správy železniční dopravní cesty (Ing. Pavel Šprdlík); 

8. Plán činnosti dopravní komise 2015; 

9. Různé; 

10. Závěr. 
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1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který navrhnul doplnit o bod č. 4 “Informace o zajištění 
techniky na provádění zimní údržby silnic Krajskou správou a údržbou silnic Vysočiny pro zimní 
období 2014/2015“. Takto upravený program jednání byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Úkol: Rozeslat členům komise zpracovaný návrh materiálu k vyjádření. 

o Zpracovaný návrh materiálu ohledně změny zřizovací listiny KSÚSV byl členům komise 
rozeslán, úkol splněn. K materiálu nebyly členy komise vzneseny žádné připomínky  
a materiál byl v navrhované podobě předložen na zasedání rady kraje. 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Dokončování staveb, které byly v letošním roce realizovány po stránce administrativní; 
- Intenzivní příprava na čerpání finančních prostředků ze Státního fondu dopravní 

infrastruktury (dále jen „SFDI“) – příprava na 400 mil. Kč celkového objemu. 
 
Pavel Bartoš doplnil informace ohledně dopravní obslužnosti: 

- Na zasedání rady kraje dne 9. 12. 2014 bude předložen materiál ohledně rozhodnutí 
k veřejné zakázce na zpracovatele odborné části dopravní optimalizace a jednotného 
tarifu Kraje Vysočina a pro přípravu zadávací dokumentace na soutěže jednotlivých 
linkových dopravců. Členové komise budou informování o vybraném zpracovateli; 

- Ukončování zpracování dodatků s dopravci v linkové a drážní dopravě. Předpokládá se, 
že v linkové dopravě budou do zasedání zastupitelstva kraje dne 16. 12. 2014 uzavřeny 
dodatky. 

 
Pro členy komise byly připraveny prezentace, které Libor Joukl okomentoval. 

- 1. prezentace obsahovala základní informace o činnosti a kompetencích odboru dopravy 
a silničního hospodářství; 

- 2. prezentace obsahovala informace o silniční síti Kraje Vysočina (silniční síť a mosty  
- přehled vynakládaných finanční prostředků, přehled ukončených, započatých  
a plánovaných staveb). Libor Joukl informoval o převodu finančních prostředků  
(100 mil Kč) z přebytku hospodaření kraje a o finančních prostředcích ze SFDI; 

- 3. prezentace obsahovala informace o dopravní obslužnosti. 
 
Úkol: Rozeslat členům komise představené prezentace. 
Odpovědnost: Hana Strnadová, koordinátorka 
Termín: spolu se zápisem z jednání komise 
 
 
4. Informace o zajištění techniky na provádění zimní údržby silnic Krajskou správou 
a údržbou silnic Vysočiny pro zimní období 2014/2015 
Libor Joukl uvedl, že KSÚSV na základě dotazů o technické specifikaci vozidel, zajistila 
vypracování znaleckých posudků Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity Pardubice  
na technický stav v současné době užívaných nákladních vozidel určených pro zimní údržbu 
silnic. Z výsledků těchto posudků vyplývá nevyhovující stav části těchto vozidel zejména 
z hlediska nevhodného uspořádání či technického řešení nástaveb (radlice, násypky) s ohledem 
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na použité podvozky. KSÚSV ve spolupráci s výrobci a dodavateli uvedených vozidel a jejich 
nástaveb hledá řešení nastalé situace spočívající v provedení technických úprav, případně  
na zajištění výjimky z provozu těchto vozidel u ministerstva dopravy. 
 
Na základě dotazů Vladimíra Černého se Libor Joukl vyjádřil k možnostem řešení uvedené 
situace, a okomentoval znalecké posudky vypracované Dopravní fakultou Jana Pernera 
Univerzity Pardubice.  
 
Usnesení 019/09/2014/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 

 informaci o stavu techniky na provádění zimní údržby silnic Krajskou správou a údržbou 
silnic Vysočiny, p. o., 

 informaci o zajištění zimní údržby 2014/2015   
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
6. Aktuální informace z Ředitelství silnic a dálnic ČR, Správa Jihlava 
Pro členy komise byly připraveny tabulky s přehledem větších oprav provedených v roce 2014  
a plánovaných v roce 2015. Marie Tesařová předložené tabulky okomentovala. Dále pohovořila 
o investiční výstavbě, o soutěžích, a o výkupech pozemků.  
 
 
7. Aktuální informace z Českých drah, ROC Jihlava 
Lenka Horáková podala tyto aktuální informace: 

- Příští jízdní řád zůstává téměř ve stejných intencích, navyšuje se o 10 tis. vlakokilometrů 
(přidán jeden pár osobních vlaků Jihlava – Havlíčkův Brod a zpět, což bylo 
konstruktivním přistoupením objednatele na to, že stát zareagoval a vrátil jeden pár 
rychlíku Havlíčkův Brod - Brno); 

- Podařilo se dohodnout zapracování požadavků obcí zúčastňujících se koordinačních 
porad, případně cestujících, a významný požadavek Magistrátu města Jihlavy  
o prodloužení spojů Jihlava – Jihlava město; 

- Pořízení polepů dvou stadlerů; 
- Konzultace požadavku Jihomoravského kraje. Záměrem Jihomoravského kraje  

je soutěžit dodavatele železniční dopravy v jistých celcích, které budou zasahovat na 
území Kraje Vysočina. Je nabízena výměna vlakokilometrů. Lenka Horáková informovala 
o jistých rizicích spojených s tímto záměrem. 

- Informace o kalamitě 1. – 3. 12. 2014 z důvodu špatného stavu počasí. Jediný problém 
v souvislosti s touto událostí je spatřován v komunikaci a informovanosti cestujících. 

 
 
8. Aktuální informace ze Správy železniční dopravní cesty 
Z důvodu neúčasti Pavla Šprdlíka nebyl tento bod projednán. 
 
 
9. Plán činnosti dopravní komise 2015 
Členové komise obdrželi podkladový materiál na jednání. 
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Vladimír Černý uvedl, že předložený plán činnosti je připraven ve stejné struktuře jako pro rok 
2014. Plán činnosti vychází z potřeb ODSH, rady kraje a KSÚSV. Dle aktuální potřeby je možné 
plán činnosti v průběhu roku doplnit nebo aktualizovat. 
 
K návrhu činnosti nebyla vznesena žádná připomínka ani návrh na doplnění. 
 
Usnesení 020/09/2014/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
schvaluje 
Plán činnosti Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2015. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
10. Různé 
Zpráva KSÚSV 
František Kavina informoval o začátku nástupu na zimní údržbu. Pohovořil o uzavírkách silnic 
z důvodu špatného počasí v posledních dnech (námraza, popadané větve stromů). Nebyl 
vyhlášen kalamitní stav.  
Jan Míka uvedl, že Česká inspekce životního prostředí a orgány životního prostředí apelují na 
KSÚSV aby byly provedeny řezy stromů poničených v důsledku kalamity. V této souvislosti 
dojde ke zvýšení nároků na provoz. 
 
Pro členy komise byla připravena prezentace KSÚSV, kterou okomentoval Rudolf Karpíšek, 
Tomáš Mátl a František Kavina. Prezentace obsahovala informace ekonomické (rozpočet, 
hospodaření) a technické. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 8. ledna 2015, od 13.00 hodin.  
 
 
11. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 15. 12. 2014. 


